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Abstract (en)
In a manual control unit, e.g. a suspended keying device for a crane system, a wheel segment (4) is supported outside a housing (1) such that it can
pivot. The wheel segment (4) is connected via a connecting rod (8) to a deflection wheel (3). The deflection wheel (3) is connected to the electrical
switching elements (6; 7), which may consist of either on-off switches or continuously variable switching elements. <IMAGE>

Abstract (de)
In einem Handbediengerät, z. B. einem Hängetaster für eine Krananlage, ist außerhalb eines Gehäuses (1) ein Radsegment (4) schwenkbar
gelagert. Das Radsegment (4) ist über eine Pleuelstange (8) mit einem Umlenkrad (3) verbunden. Das Umlenkrad (3) ist mit den elektrischen
Schaltelementen (6; 7) verbunden, bei denen es sich sowohl um Ein-Aus-Schalter als auch um stufenlos verstellbare Schaltelemente handeln kann.
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